



Agenda

15:00	Welcome Remarks & Opening Introduction	Moderator	李俊泰 醫師 三軍總醫院
15:10	Atrial Fibrillation Detected After Ischemic Stroke (AFDAS) in Clinical Value	Moderator Speaker	李俊泰 醫師 三軍總醫院 謝鎮陽 醫師 新樓醫院
15:35	Net Clinical Benefits of Anti-thrombosis in Atrial Fibrillation: Clinical Challenge 1- What? And How?	Moderator Speaker	鄭建興 醫師 臺大醫院 周中興 醫師 三軍總醫院
15:55	Net Clinical Benefits of Anti-thrombosis in Atrial Fibrillation: Clinical Challenge 2- Comorbidity	Moderator Speaker	鄭建興 醫師 臺大醫院 湯頌君 醫師 臺大醫院
16:15	Discussion	Moderator Speaker	鄭建興 醫師 臺大醫院 All Faculties
16:30	Break		
16:40	Acute Stage Treatment in Acute Ischemic Stroke: Clinical Practice of IVT Combination	Moderator Speaker	李怡慧 醫師 台北榮總 黃虹瑜 醫師 中國附醫醫院
17:00	Rational for Treatment in Parkinson's Disease Initiating with Dopamine Agonists	Moderator Speaker	巫錫霖醫師 彰化基督教 林宜穎醫師 林口長庚
17:20	Vascular Disorder with Neurodegenerative Disease with Perspectives on Parkinsonism	Moderator Speaker	陳柔賢醫師 林口長庚 林祖功 醫師 高雄長庚
17:40	Discussion and Closing	Moderator Speaker	陳柔賢醫師 林口長庚 All Faculties

Online meeting



前往報名活動



本會議僅邀醫療專業人員參加
PC-TW-101829